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Drahí občania, dovoľte mi hneď z úvodu zaželať všetkým Vám 
príjemné prežitie vianočných sviatkov v kruhu najbližších, 
rodinnú pohodu a najmä zdravie. Taktiež požehnaný Nový rok 
2020. Rok 2019 ubehol ako voda. Takto pred rokom ste si prvý 
krát našli vo svojich schránkach OBČASNÍK Klokočan. Som 
rád, že si táto forma informovania občanov našla svojich 
fanúšikov. Takže Občasník Klokočan oslavuje svoj prvý rok.

Hoci sa domnievam, že som pripravený, počasie je beťár a vie poriadne potrápiť 
dokonca aj dlhoročných profesionálov ako sú cestári či samosprávy s miliónovým 
rozpočtom. Prečo to píšem? Píšem to preto, aby sme všetci rozumeli náročnosti akou je 
zimná údržba ciest. V minulosti sa mi totiž stalo, že v priebehu 15 minút som mal aj štyri 
telefonáty od občanov zo štyroch kútov obce či bude vyorávať traktor aj u nich.  Taktiež 
prečo nemajú posypané pre bránou a pod.

Ak všetko dobre dopadne, v čo aj veríme, tak by sme v priebehu januára mohli získať 
starý traktor Zetor 57 v dobrom stave, ktorý plánujeme používať na posyp ciest. Na 
odhŕňanie sme využili možnosť výhodného prenájmu traktora zo spol. Agrotechnika 
s.r.o. zo Pstruše. 

Na zimnú údržbu myslím od poslednej zimy takmer každý deň a za posledných osem 
mesiacov som strávil obrovské množstvo času s rôznymi projektmi ohľadom 
komunálnej techniky či podávaním žiadostí na odpredaj vyradenej techniky z iných 
samosprávnych inštitúcii ako napr. VÚC či RSC BBSK. 

Verte mi, že robíme všetko čo je v našich silách a toľko, koľko nám rozpočet umožňuje, 
no oboje má svoje limity. 

K údržbe chodníkov chcem napísať len toľko, že táto povinnosť obce starať sa o 
chodníky je platná od roku 2018. Pre mestá a najmä obce je to finančne, technicky a 
personálne mimoriadne náročné pokryť a preto chcem veľmi srdečne poďakovať  tým 
občanom, ktorí si chodník pred domom permanentne udržujú.

Máme tu koniec roka 2019 a Vianoce za dverami. Deťúrence sa už tešia na prvý sneh a 
berú si sánky z padláša. Záhrady a altánky zazimované, náradie okrem lopát odložené. 
Poniektorí majú už prichystané darčeky pre svojich najbližších a iným možno zdobí 
obydlie už aj vianočný stromček.  A zima môže prísť.

Predsa je tu určitá skupina ľudí, ktorí sledujú predpoveď počasia s trochu iným 
očakávaním ako väčšina ľudí. Sú to cestári a starostova obcí. Pre nás je to vždy o inom 
druhu vzrušenia, aké vrtochy počasia vedia priniesť. Pre mňa ako starostu, ktorý je v 
úrade prvé volebné obdobie,  je zima akousi skúškou pripravenosti. 
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Predstavia nám ju Peter Cítenyi a Marcel Páleš 12.1. 2020 o 11:00 v Rádiu Regina.

RTVS - Rádio REGINA Stred - 25. novembra nás navštívili redaktori z Rádia Regina 
Stred ohľadom nahrávania o našej krásnej obce Klokoč. Odniesli si takmer 5 hodín 
zvukového materiálu, ktorého výsledkom po spracovaní bude všetkým známa hodinová 
relácia Zvony nad krajinou.

Bolo len otázkou času kedy sa bude pripravovať kniha aj z regiónu Podpoľania. Obci 
Klokoč bude v tejto knihe vyčlenená jedna celá strana a sme radi, že budeme môcť 
odprezentovať krásy našej obce aj touto formou. Kniha by mala byť na pultoch v 
knihkupectvách približné v máji 2020. 

Knižné vydavateľstvo CBS - Spomínané vydavateľstvo má za sebou vydanie množstva 
kníh, medzi ktoré patrí aj populára edícia kníh ako napríklad: Slovensko z neba, Zvolen z 
neba, Spiš z neba, Hont z neba, Tekov z neba, Orava z neba a desiatky ďalších kníh z 
regiónu celého Slovenska z edície ...z neba. 

O našej obci

16. októbra 2019 sme mali stretnutie všetci starostovia a primátori z Podpoľania s 
riaditeľom spol. Marius Pedersen p. Jozefom Pivkom.  Jeho odborné a zrozumiteľné 
odpovede na naše otázky ma viedli k tomu, že som ho oslovil s prosbou, či by bol ochotný 
prísť na Klokoč a stretnúť sa s našimi občanmi s čím ochotne súhlasil.

ohľadom ceny za komunálny odpad

V posledných mesiacoch sme mohli počuť v rádiách, TV či čítať v novinách a na internete  
množstvo informácií ohľadom avizovaného zvyšovania cien za komunálny odpad.

Pozvánka na diskusné stretnutie

Článok s týmto názvom sme tu už mali. Vyšiel v aprílovom Občasníku  2019.  Dôvod 
prečo je tu článok opäť je ten, že je koniec roka a s tým spojené prijatie VZN týkajúce sa 
komunálneho odpadu, v ktorom sa bude výrazne zvyšovať cena za zvoz KO.  Vzhľadom 
na aktuálnosť ho zverejňujeme aj v tomto čísle na strane 3,4 a 5.

Téma: Zvyšovanie cien za komunálny odpad.

Touto cestou  pozývam všetkých občanov na stretnutie s 
riaditeľom spol. Marius Pedersen p. Jozefom Pivkom. 

Stretnutie sa uskutoční vo štvrtok  5. decembra 2019
o 17:00hod. v sále Kultúrneho domu.

Cena za zvoz komunálneho odpadu 
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21-22€/osoba/rok

Kompostéry do domácnosti
Kompostovanie bioodpadu v domácnostiach je definované ako „predchádzanie tvorbe 
bioodpadu“ a to je aj našim cieľom. V rámci projektu sa podarilo získať 83ks 
kompostérov, ktoré budeme začiatkom jari bezplatne distribuovať na základe nájomnej 
zmluvy do domácností v našej obci. Vzhľadom na obmedzený počet nebude možné aby 
ich dostala každá domácnosť. Na druhej strane, mnohé domácnosti majú svoje kompos- 

tovisko a nemajú o ďalšie záujem. 
Kompostér je možné získať bezplatne no z nájomnej zmluvy budú 
vyplývať určité povinnosti pre nájomcu. Záujemcovia o získanie 
kompostéra musia doručiť jednoduchú písomnú žiadosť na Obú 
Klokoč, ktorá musí obsahovať celé meno žiadateľa, adresu, dátum, 
podpis a predmet žiadosti: „Žiadam o bezplatný prenájom 1050l 
kompostéra“. Ešte raz podotýkame, počet kompostérov je obmedzený.   

. Predpoklad výdajovej zložky na rok 2020 sa odhaduje  
 cca 11 000 - 12 000€.
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Vaše parcely nielen získajú na hodnote, ale ak máte aj viacej parciel na dotknutom 
území, týmto úkonom ich zlúčia do jednej parcely v rovnakej  rozlohe. 

Najlepší spôsob je osloviť firmu, ktorá vykoná Jednoduché pozemkové úpravy (JPÚ), 
čo v praxi znamená, že dotknuté parcely, ktoré sú v súčasnosti ako na obrázku č.:1, 
formou JPÚ dostanú do stavu viď obrázok č.:2 a to od zamerania, vypracovania 
dokumentov, ohlásení, potrebných povolení až po zápis na katastri. 

Sme viacerí majitelia pozemkov a chceme ich predať najlepšie na výstavbu. Ako 
by sme mali postupovať?

Cestu do Bratkov vzhľadom na vyťaženosť považujeme čo sa opravy týka za prioritu 
č.1. 

V prvom rade je potrebné vedieť to, že projekt vybudovania cyklotrasy v 
spomínanom úseku nie je projektom obce Klokoč. Po nedávnej komunikácii s 
realizátorom projektu som sa dozvedel, že podoba v ktorej sa cyklotrasa momentálne 
nachádza nie je konečná. 
Dôvod, pre ktorý nebol položený asfalt tak, ako to bolo na iných úsekoch je ten, že 
dobudovanie spomínaného úsek je plánované v druhej etape, ktorá sa plánuje v roku 
2020-21. Obec Klokoč bola  nápomocná pri stanoviskách vzhľadom na to, že daný 
úsek sa nachádza v katastrálnom území našej obce.

Pozorne sledujeme výzvy týkajúce sa rekonštrukcie miestnych komunikácií a v 
súčasnosti máme informáciu o tom, že sa pravdepodobne chystá jedna výzva, ktorá 
by mala byť zverejnená niekedy po parlamentných voľbách. Vzhľadom na túto 
informáciu sme sa už vopred pripravili a chystáme potrebné doklady. 

Prečo cyklotrasa od Kocanského potoka na Klokoč nie je pokrytá asfaltom?

Kedy bude obec opravovať cestu do Bartkov?
Oprava ciest patrí bezkonkurenčne k najdrahším výdavkom samospráv. Cena za jeden 
meter cestnej komunikácie vyjde na 1000€. Inak povedané, cesta v dĺžke napr. 2,9km 
stojí 290 000€. Z tohoto dôvodu sú samosprávy podobné tej našej odkázané výlučne 
na dotácie z iných zdrojov.

Otázky a odpovede

Obr. č.:1. Obr. č.:2.
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